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Kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére
Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

"Elfogadhatónak tartja-e, hogy egy korrupt szocialista politikus, beismer ő vallomása után
évekkel se kezdje meg börtönbüntetésének letöltését?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Draskovics Tibor igazságügyi és rendészeti miniszterhez . A
kérdésre írásban várom válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr!

Kaszab Csabát Kőbánya volt szocialista alpolgármesterét, frakcióvezetőjét maár . évekkel
ezelőtt hivatali hatalommal való visszaélés és vesztegetés miatt feljelentették. Az Ügyészség
vádat is emelt ellene, Kaszab Csaba az enyhébb ítélet érdekében beismerő vallomást tett,. ami
alapján a bíróság első és másodfokon is 2 év letöltendő szabadságvesztésre, és 4 millió forint
kártérítés megfizetésére ítélte . Kaszab Csaba előbb az egészségi állapota miatt a
szabadságvesztés megkezdésének elhalasztását kérte, majd felülvizsgálati kérelemmel élt . A_
bíróság a felülvizsgálati kérelemnek helyt adott, a másodfokot új eljárásra kötelezte, mert a
másodfokú bíróság eljárási hibát követett el . Azóta ismét eltelt fél év: A kőbányai
választópolgárokat joggal irritálja, hogy egy szocialista politikus, aki az egyik sötét ügyébe n
kénytelen volt beismerő vallomást tenni, akit első és másodfokon is elítéltek, a mai napig ne m
kezdte meg büntetésének letöltését . Önök szavakban küzdenek a korrupció ellen, de a
kőbányai emberek ezt nem érzékelik. (Érdekességként jegyzem meg, hogy a BTK.
módosítása után, egy olyan bűncselekményt, amilyet Kaszab Csaba elkövetett már
minimálisan 5 évvel kell büntetni! )

Tisztelt Miniszter Úr !

Hol tart most Kaszab Csaba ügye?
Mikor születik végre jogerős ítélet az ügyben?
Elfogadhatónak tartja-e, hogy egy korrupt szocialista politikus beismer ő vallomása után
évekkel se kezdje meg börtönbüntetésének letöltését ?
Igazságügy miniszterként nem tart-e attól, hogy ez és az ehhez hasonló ügyek még inkább
aláássák a magyar jogrendszerbe vetett hitet ?
Mit kíván tenni ez ellen?

Várom válaszát :
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